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Abstract (en)
[origin: WO2020020923A1] The invention relates to a mixing apparatus (100), comprising a drive unit (1) having a drive (10) and having a shaft (11)
that can be pivoted about a pivot axis (A) and is operatively connected to the drive (10), and comprising a pivotable receptacle (2) which is arranged
on the shaft (11), wherein the pivot axis (A) is substantially horizontal, wherein the pivotable receptacle (2) comprises a base plate (20) and at at
least one retainer (4, 400) which is spaced apart therefrom, wherein the pivotable receptacle (2) is designed such that holders (3) for containers (7,
70) can be inserted in the direction of the pivot axis (A) between the base plate (20) and the at least one retainer (4, 400).

Abstract (de)
Einen Mischapparat umfassend eine Antriebseinheit (1) mit einem Antrieb (10) und mit einem um eine Schwenkachse (A) schwenkbaren Schaft
(11), welcher mit dem Antrieb (10) wirkverbunden ist, eine Schwenkaufnahme (2), welche am Schaft (11) angeordnet ist, wobei die Schwenkachse
(A) im Wesentlichen horizontal ausgerichtet ist, wobei die Schwenkaufnahme (2) eine Basis (20) umfasst, an welcher Aufnahmen (21,22)
vorgesehen sind, welche sich von der Basis (20) weg erstrecken und in welche Halter (3) für Behälter (7) einführbar sind.
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